
  

 ۱۵ سال است قرارداد زمین آبعلی تمام شده است
آمادگی داریم پنج هزار پاکبان با حقوق بیش از قانون 

کار جذب کنیم
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری تهران گفت: آمادگی داریم 
پنج هزار نیروی پاکبان جذب کنیم و بیش از قانون کار حقوق بپردازیم و حقوق 

بیش از ۱۲ میلیون تومان را در نظر گرفته ایم.
به گزارش خبرنگار شهر، رضا محمدی مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند 
شهرداری تهران در دویست و شصتمین جلسه شورای اسلامی شهر تهران 
در جریان بررسی گزارش حسابرسی این سازمان برای سال ۱۴۰۲ با بیان اینکه 
زمینی از ۷۰ سال پیش در کهریزک به شهرداری تحویل داده شده و در آن 
پسماند پردازش می شود، اظهار کرد: در زمینی که ۴۰ سال قبل شهرداری زباله 
دفن کرده و پس از آن اقدامی انجام نداده، مالکی پیدا شده که از شهرداری 

شکایت کرده است.
وی افزود: چون به آن زمین خسارت وارد شده قرار بر این شده که یا مابه 
التفاوت خسارت پرداخت شود و یا زمین به مالک تحویل و زباله آن منتقل 
شود. رقمی که به عنوان خسارت اعلام کرده بودند بسیار سنگین بود و ما 

گفتیم که با یک سوم هزینه اعلام شده، زباله را منتقل کنیم.
محمدی با بیان اینکه آرادکوه به مدت ۷۰ سال مرکز دفن پسماند است، 
خاطرنشان کرد: بنده در استانداری، اداره کل منابع طبیعی موارد را دنبال 
کردم. زباله سوزی که در آن زمین فعالیت داشته از نظر منابع طبیعی خلاف 
قانون فعالیت می کند. در جلسه ای که با شهردار و دادستان داشتیم گفتیم 
که در آن زمین ترک فعل انجام شده و هیچ پیمانکاری حاضر نیست در زمینی 
که ما مالک آن نیستیم، فعالیت کند. مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند 
شهرداری تهران با تأکید بر اینکه مالکیت تنها به گونه ای است که برخی زمین 
ها صرفا در تصرف شهرداری است، یادآور شد: این موضوع یکی از معضلات 
ماست و شهردار شخصاً موضوع را پیگیری می کند. برای شهرک بازیافت هم 
موضوع را پیگیری می کنیم و نامه نگاری های لازم را در این خصوص انجام 

داده ایم. ما هفت هزار تن زباله را کجا می توانیم دفن کنیم؟
وی ادامه داد: بیش از ۱۵ سال است قرارداد زمین آبعلی تمام شده و پیگیری 
هایی انجام دادیم که موضوع به نتیجه برسد و درنهایت ناچار خواهیم شد 
فرایند قضایی آن را طی کنیم. گفتنی است گزارش حسابرسی سازمان مدیریت 

پسماند شهرداری تهران برای سال ۱۴۰۲ با حداکثر آراء موافق تأیید شد.
محمدی همچنین تصریح کرد: از شورا تقاضا داریم به واسطه اتفاقاتی که 
در بخش نیروی انسانی در سازمان افتاده، مساعدت های لازم را داشته باشد.

وی با بیان اینکه ماشین آلات و نیروی انسانی دو عنصر اثرگذار در حوزه 
مدیریت پسماند هستند، خاطرنشان کرد: میانگین ماشین آلات تحویلی به ما 
به مقدار ۱۳۹۴ بود و امروز به سال ۱۳۹۹ رسیده است. جاروهای مکانیزه که از 
ساختار خارج شده بود دوباره فعال شده است. محمدی گفت: سه هزار نیروی 
ایرانی داریم که پیمانکاران را مجاب کردیم نیروهای ایرانی و یا اتباع مجاز جذب 
کنند که در یک سال اخیر هزار نیروی ایرانی جذب شد. وی افزود: از شهردار 
تهران و شورا خواستیم که با وزارت کشور هماهنگی های لازم را داشته باشند تا 
بتوانیم نیروی ایرانی جذب کنیم. در حال حاضر آمادگی داریم پنج هزار نیروی 
پاکبان جذب کنیم و بیش از قانون کار حقوق بپردازیم و حقوق بیش از ۱۲ 

میلیون تومان را در نظر گرفته ایم. 

برای سال چهارم
اعضای کمیسیون های تخصصی شورای شهر تهران تثبیت 

شدند
همزمان با دویست و شصتمین جلسه شورای اسلامی شهر تهران اعضای 
کمیسیون های تخصصی شورا برای سال چهارم دوره ششم پس از رأی گیری 

انتخاب شدند.
به گزارش خبرنگار شهر، مهدی چمران رئیس شورای اسلامی شهر تهران در 
دویست و شصتمین جلسه شورا در جریان بررسی انتخاب اعضای کمیسیون 
های تخصصی شورای اسلامی شهر تهران برای سال چهارم دوره ششم پیشنهاد 
داد که اعضای کمیسیون ها برای سال چهارم با ترکیب سه سال قبل تثبیت 

شوند و رؤسا در جلسات داخلی کمیسیون ها انتخاب شوند.
انتخاب اعضای کمیسیون های تخصصی شورای اسلامی شهر تهران برای 

سال چهارم دوره ششم با ۱۶ رأی موافق به تصویب رسید.
گفتنی است سید جعفر تشکری هاشمی، علی اصغر قائمی و سید محمد 
آقامیری اعضای کمیسیون عمران و حمل و نقل، مهدی پیرهادی، سوده نجفی 
و مهدی بابایی اعضای کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری، 
محمد آخوندی، میثم مظفر، حبیب کاشانی، احمد صادقی و ناصر امانی 
اعضای کمیسیون برنامه و بودجه، نرجس سلیمانی، پرویز سروری و مهدی 
اقراریان اعضای کمیسیون نظارت و حقوقی، مهدی عباسی، مهدی چمران و 
جعفر بندی شربیانی اعضای کمیسیون شهرسازی و معماری و نرگس معدنی 
پور، زهرا شمس احسان، علیرضا نادعلی و سید احمد علوی اعضای کمیسیون 

فرهنگی و اجتماعی شورا هستند.

مشکل دارو چطور حل می شود؟

وری است؟ چند همت لازم و ضر

در  همت   ۴۰ پرداخت  برای  را  تعهدی  دولت 
طول سال، برای دارو دارد که این موضوع در طرح 
دارویاری تعیین و تصویب شده است. اگر این ۵ 
همت هم پرداخت شود، کل پرداتی های دولت 
شاید به ۱۰ همت برسد. برای بودجه سال آینده که 
آقای رئیس جمهور هم درباره آن صحبت کردند، 
هنوز تکلیف مشخص نیست که ارزی که به دارو 
خواهیم داد، بر چه پایه ریالی است و تفاوت های 
ارزی چگونه حساب می شود، یا چا میزان پول به 
دارویی  بازار  داده خواهد شد.  بیمه  شرکت های 
در  کننده  مصرف  قیمت  به  همت   ۱۷۰ حدود 
سال ۱۴۰۲ بود و حدود ۸۰ همت از این عدد از 
جیب بیمار پرداخت شده است. این رقم بسیار 
زیاد است و اصلا قرار نبوده بیمار اینطور پرداخت 
انجام دهد. محمدرضا ظفرقندی وزیر بهداشت و 
درمان، با اشاره به بیش از ۳۰۰ قلم کمبود دارویی 
و بدهی و مطالبات داروخانه ها در رابطه با سهم 
ارز و یارانه دارو، گفت: از حدود ۲۳ همتی که 
پرداخت  آن  پرداخت شود، ۱۳ همت  بوده  قرار 

شده است.

به گزارش فرارو، خبر قابل توجه دیگر در حوزه 
دارو و درمان، نیز از سوی ظفرقندی اینگونه اعلام 
شد که با حمایت دولت و شخص رییس جمهور و 
معاون اول و مذاکرات با ایشان قرار شد پنج همت 
دیگر پرداخت شود و مابقی اعتبارات نیز به زودی 

پرداخت شود.
یارانه ها در شرایطی به بخش  اعتبارات و  این 
بهداشت و درمان اعطا می شود که پیشتر، برخی 
کارشناسان درباره آینده وضعیت دارو ابراز نگرانی 
با  توجهی  بی  صورت  در  معتقدند  و  اند  کرده 

ابربحران دارویی مواجه خواهیم شد.
اکنون و با توجه به اطلاعاتی که توسط رئیس 
است،  شده  مطرح  بهداشت  وزیر  و  جمهور 
پرسش هایی درباره آینده وضعیت دارو در کشور 
مطرح است. وحید محلاتی، نایب رئیس هیئت 
مدیره انجمن شرکت های پخش دارو و مکمل در 

گفتگو با فرارو به این پرسش ها پاسخ داد:
آقای پزشکیان از قبل رای اعتماد وزرا پیگیر 

وضعیت دارو بود 
برای حل مشکل دارو به همت های بیشتری نیاز 

داریم /منتظر تایید مصاحبه شوندهوحید محلاتی 
از مشخص  قبل  پزشکیان  آقای  فرارو گفت:  به 
شدن وضعیت هیئت وزیران و پیش از رأی اعتماد 
از  به چند بخش  را  این دستور  وزرا  به  مجلس 
جمله سازمان برنامه و بودجه و بانک مرکزی دادند 
که به شرایط هشدارآمیز دارو رسیدگی کنند. دقیقا 
در روز معرفی وزرای کابینه بود که یک جلسه 
موازی با حضور فعالان حوزه دارو در بانک مرکزی 
برگزار شد و در جلسه، رئیس کل بانک مرکزی 
هم حضور داشتند و قرار شد که ۵۰ همت برای 
محصولات سلامت، شامل ۳۵ همت برای دارو، 
۱۳ همت برای ملزومات و ۲ همت برای شیرخشک 
بانکی در  در نظر گرفته شده و از طریق شبکه 
اختیار شرکت های زنجیره تامین دارو قرار گیرد. 
پرداخت نشده  به شرکت ها  ریالی  تاریخ،  آن  از 
است، البته شبکه بانکی هم می گوید پول ندارد 
یا انتظار دارد شرکت ها هم بر اساس معیار های 
بانکی پول را دریافت کنند. به هر حال بعد از آن 
که آقای دکتر ظفرقندی، به عنوان وزیر بهداشت 
مشخص شدند، در اولین مصاحبه خود، بحث 

مشکلات دارو را مطرح کردند و لزوم رسیدگی به 
این موضوع را در دستور کار قرار دادند. 

بهداشت  وزیر  سوی  از  پیگیری ها  افزود:  وی 
در  هم  جمهور  رئیس  آقای  و  کرد  پیدا  ادامه 
گفتگوی تلویزیونی گفتند که قرار است از صندوق 
توسعه ملی، پولی اعطا شود. در نهایت اعلام شد 
مبلغ ۵ همت به زنجیره تامین دارو داده می شود.. 
برای  همت   ۲۰ اجتماعی،  تامین  در  همچنین 
نظر گرفته شده  پزشکی، در  دانشگاه های علوم 
که قرار بود حدود ۶ همت آن به دارو اختصاص 
پیدا کند. همچنین طی هفته پیش و هفته جاری، 
داروخانه  به  اجتماعی  تامین  بدهی  از  بخشی 
و  فروردین  به  مربوط  و  که حدود ۲ همت  ها، 
اردیبهشت بود، پرداخت شد. اگرچه پرداخت ۵ 
همت می تواند بخشی از مشکلات را حل کند، 
اما واقعیت این است که مشکل دارو اینگونه حل 
همت های  به  دارو  مشکل  حل  برای  نمی شود. 

بیشتری نیاز داریم.
انجمن شرکت های  مدیره  هیئت  رئیس  نایب 
پخش دارو در ادامه گفت: دولت تعهدی را برای 
پرداخت ۴۰ همت در طول سال، برای دارو دارد 
که این موضوع در طرح دارویاری تعیین و تصویب 
شده است. اگر این ۵ همت هم پرداخت شود، 
به ۱۰ همت برسد.  پرداتی های دولت شاید  کل 
برای بودجه سال آینده که آقای رئیس جمهور هم 
درباره آن صحبت کردند، هنوز تکلیف مشخص 
نیست که ارزی که به دارو خواهیم داد، بر چه 
پایه ریالی است و تفاوت های ارزی چگونه حساب 
بیمه  به شرکت های  پول  یا چه میزان  می شود، 
داده خواهد شد. بازار دارویی حدود ۱۷۰ همت به 
قیمت مصرف کننده در سال ۱۴۰۲ بود و حدود 
پرداخت  بیمار  جیب  از  عدد  این  از  همت   ۸۰
شده است. این رقم بسیار زیاد است و اصلا قرار 
نبوده بیمار اینطور پرداخت انجام دهد. همه این 
هر  درست شود  آینده  سال  در  باید  موضوعات 
چند که فقط بخش دارو نیست که ساماندهی 
مالی می خواهد. گندمکاران، پرستاران و بسیاری 
از افراد دیگر هم پول لازم دارند. رسیدگی به این 
مشکلات هم اصلا کار ساده ای نیست.  وی افزود: 
اکنون نه فقط دارو های خاص، بلکه بسیاری از 
دارو های غیرخاص نیز در برخی برهه ها به سختی 
پیدا می شود. درباره دارو هایی مثل وارفارین نیز 
همچنان رفع مشکل کامل نشده است و حتی 
از  را  فوریتی  دارو های  مجبورند  بیماران  برخی 

مسافران خارج از کشور درخواست کنند

معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده گفت: این معاونت در 
دولت چهاردهم بنا دارد شنونده صدای همه زنان باشد و مسائل آنان 

را شناسایی و برای رفع آن تلاش کند.
زهرا بهروز آذر در گفت و گو با خبرنگار ایرنا درباره برنامه های دولت 
چهاردهم در حوزه زنان و خانواده اظهار داشت: مهمترین برنامه این 
دولت آن است که صدای همه زنان را بشنود و مسائل آنها را شناسایی 
بتواند  پیدا کند و  با کمک خودشان برای مشکلات راه حل  کند و 

موثرترین راه حل را انتخاب و اجرا کند.
وی افزود: در این مسیر ممکن است از برخی تجارب مربوط به دوره 
های پیشین معاونت زنان استفاده شود و ممکن است راه حل جدیدی 

پیدا و به مرحله اجرا گذاشته شود.
بهروز آذر ادامه داد: اصراری نداریم که بهترین هستیم و بهترین راه 
حل ها را می توانیم داشته باشیم ولی فکر می کنیم موثرترین راه حل 

ها آن است که مردم می گویند.
وی تاکید کرد: اگر بتوانیم این راه حل را از طریق مردم پیدا کنیم، 

راه اجرای آن را هم پیدا خواهیم کرد و تلاش می کنیم محقق شود.
معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده تاکید کرد: مردم می 
توانند از تمام مجاری رسمی که در نهاد ریاست جمهوری وجود دارد 

طبق روال با معاونت زنان در ارتباط باشند و پاسخگوی آنان هستیم.
بهروز آذر درباره کمبودها و مشکلات مرکز رصد که به تازگی و در 
دولت سیزدهم رونمایی شد نیز با بیان اینکه یکی از اهداف مرکز 
رصد، در این دوره این است که بتواند مسیری پیدا کند که آمار حوزه 
زنان و خانواده را گردآوری کرده و در دسترس پژوهشگران قرار دهد، 
اظهار داشت: مرکز رصد، مرکز آمار و اطلاعات حوزه زنان است و 
چالش اساسی دارد و آن دسترسی به اطلاعاتی است که ما خودمان 
به عنوان یک نهاد نمی توانیم به اطلاعات همه دستگاه ها دسترسی 
داشته باشیم. وی تاکید کرد: باید بتوانیم فرآیند دسترسی به اطلاعات 
بین دستگاهی را بهبود و ارتقا دهیم و وقتی اطلاعات دریافت شد، 
در گام دوم فرایند باز کردن داده ها و در اختیار گذاشتن برای همه 

پژوهشگران در برنامه معاونت ریاست جمهوری قرار دارد.

آئینه شهر

اعتبارات و یارانه ها در شرایطی 
به بخش بهداشت و درمان 
اعطا می شود که پیشتر، برخی 
کارشناسان درباره آینده 
وضعیت دارو ابراز نگرانی کرده 
اند و معتقدند در صورت بی 
توجهی با ابربحران دارویی 
مواجه خواهیم شد

بهروز آذر:
دولت چهاردهم شنونده صدای زنان خواهد بود

فرهنگوجامعه
دوشنبه / ۱9 شهریور ۱403 / شماره ۱798

3روزنامه صبح ایران

شناسایی ۱3۱ قلم محصول آرایشی غیرمجاز
کدام محصولات تقلبی هستند

آرایشی  و  بهداشتی  فرآورده های  مدیرکل 
سازمان غذا و دارو با اشاره به شناسایی ۱۳۱ 
کشور،  در  غیرمجاز  آرایشی  محصول  قلم 
گفت: مصرف کنندگان می توانند با استفاده از 
برچسبی که روی کالاهای آرایشی نصب شده 
و استعلام اصالت آنها با تلفن همراه خود به 
سادگی فرآورده آرایشی اصل و تولید شده در 

شرایط بهداشتی را خریداری کنند.
خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  بویه  آل  محمود 
حوزه سلامت ایرنا افزود: نظارت بر محصولات 
آرایشی و بهداشتی به شکل های مختلف و در 
کارشناسان  توسط  مشخص  برنامه های  قالب 

غذا و دارو انجام می شود.
شامل  نظارت  این  داشت:  اظهار  وی 
انبارهای  بر  نظارت  و  تولید  حین  نظارت های 
محل  در  نظارت  حتی  و  توزیع  و  نگهداری 
این  در  عموماً  و  است  فروشگاه ها  در  عرضه 

شکل های نظارتی که عنوان شد، محصولاتی غیرمجاز تلقی می شوند که مجوز سازمان غذا و 
دارو را نداشته باشند.

آل بویه ادامه داد: برخی محصولات به دلیل بازار خوب و قیمت بالا توسط سودجویان با 
ظاهر شبیه برند اصلی، ولی با کیفیت بد و مضر سلامت، ساخته و به عنوان محصول اصلی 
در اختیار مصرف کننده قرار می گیرد و مواردی دیگری نیز ممکن است به دلیل انبار اشتباه یا 

انقضای تاریخ مصرف به عنوان غیرمجاز معرفی شوند.
به گفته وی، با توجه به افزایش قیمت فرآورده های آرایشی در سال های اخیر، برخی افراد 
سودجو با تولید فرآورده های بی کیفیت و بعضاً غیربهداشتی اقدام به عرضه محصولات آرایشی 
تولید  به  اقدام  فرآورده های خارجی  واردات  ممنوعیت  به  توجه  با  و  کرده اند  کمتر  قیمت  با 
فرآورده های مشابه به صورت تقلبی شده است که به دلیل تولید آنها در محلی که تحت نظارت 

کارشناسان بهداشتی نیست، نمی توان به سلامت آنها اطمینان کرد.
آل بویه تصریح کرد: بدین ترتیب با خودداری از خرید کالاهای تقلبی و فاقد برچسب اصالت، 
از رواج تولید و توزیع آنها در جامعه جلوگیری کنند و اطلاع دقیق در خصوص محل تولید آنها در 
دسترس نیست و در صورت شناسایی توسط معاونت های غذا و دارو، اقدام قانونی انجام می گیرد.

سفرهای ارزان اما پرُ هزینه برای نظام سلامت
از بستری مصدومان تصادفات تا اشغال تخت های بیمارستانی

به  شمالی  شهرهای  به  سفر  اغراق،  بدون 
ترین  آسان  باید  را  مازندران  استان  خصوص 
مسافرت ایرانی ها تلقی کرد که البته چندان هم 

کم هزینه برای نظام سلامت کشور نیست.
به گزارش مهر، تابستان و زمستان ندارد، کافی 
است یک روز تعطیل رسمی در تقویم داشته 
باشیم که به آخر هفته چسبیده باشد؛ سریع 
آماده سفر به شمال می شویم. ماجرای سفر به 
شهرهای شمالی به خصوص مناطق مازندران و 
البته گیلان، از سال های گذشته تاکنون همیشه 

با حواشی همراه بوده است.
از  مردم  هم  کرونا  دوران  باشد،  یادمان  اگر 
رفتن به شمال دست نمی کشیدند و جاده های 

شمالی همیشه شلوغ و پرترافیک بوده اند.
اما، این یک طرف ماجرای سفر به شهرهای 
شمالی است، روی دیگر قصه، مشکلاتی است 

که به دنبال این سفرها ایجاد می شود.
واقعیت امر این است که قریب به اتفاق افرادی که راهی مناطق شمالی می شوند که یکی دو 
شب را کنار ساحل و جنگل ها استراحت کنند، کسانی نیستند که ویلای شخصی داشته باشند یا 
سراغ ویلاهای اجاره ای لوکس بروند. بلکه، اکثریت مسافران شمال، با برپا کردن چادر در حاشیه 
سواحل یا بوستان های جنگلی، سفر خود را تکمیل می کنند. شایع ترین بیماری های سفر، متوجه 
افرادی است که لاجرم از آب های آلوده و البته غذاهایی استفاده می کنند که چندان قابل اعتماد 
نبوده و همین موضوع می تواند اولین عارضه سفر به شهرهای شمالی باشد. از سوی دیگر، افزایش 
تصادفات جاده ای در سفرهای شمالی در ایام تعطیلات، باعث می شود بار مضاعف بر هزینه های 
نظام سلامت کشور تحمیل شود. تصادفات منجر به مصدومیت و اشغال تخت های بیمارستانی برای 
مدت زمان زیاد، مصرف ملزومات پزشکی برای آسیب دیدگان و…، از جمله پیامدهای تصادفات 
در جاده های شمالی است که باعث می شود هزینه های نظام سلامت، دوچندان شود. هر یک روز 
اشغال تخت بیمارستانی در بخش دولتی که محل ارجاع مصدومان تصادفات است، هزینه زیادی 
روی دست دولت می گذارد. در حالی که اگر چنین هزینه هایی ایجاد نشود، می توان به کیفیت 
خدمات سلامت برای سایر نیازهای درمانی افزود. از سوی دیگر، هزینه های ناشی از مسمومیت با 

آب و غذای آلوده نیز، کمتر از هزینه های مصدومان تصادفات جاده ای نیست. 

آگهی دعوت به مجمع عمومی

هیات مدیره شرکت تعاونی فرش دستبافت غرب مازندران 
مرکز کلاردشت

جلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده نوبت اول شرکت تعاونی 
فرش دستبافت غرب مازندران مرکز کلاردشت راس ساعت 11 صبح 
روز پنج شنبه مورخ 1403/06/29 در محل شرکت تعاونی فرش واقع 
در ساختمان شهرداری تشکیل میگردد لذا از کلیه اعضا و سهامداران 
محترم دعوت میشود راس ساعت مقرر در جلسه حضور یابند و یا طبق 

ماده 28 اساسنامه نماینده تام الاختیار خود را کتبا معرفی نمایند .
دستور جلسه :

1- استماع گزارش کتبی هیات مدیره و بازرس
2- تصمیم گیری در خصوص پذیرش اعضای جدید

3- تعیین خط و مشی آینده تعاونی
4- انتخاب اعضای اصلی و علی البدل هیات مدیره و بازرس

آگهی دعوت به مجمع عمومی

هیات مدیره شرکت تعاونی فرش دستبافت غرب مازندران 
مرکز کلاردشت

فرش  تعاونی  شرکت  اول  نوبت  العاده  فوق  عمومی  مجمع  جلسه 
روز  صبح   10 ساعت  راس  کلاردشت  مرکز  مازندران  غرب  دستبافت 
پنج شنبه مورخ 1403/06/29 در محل شرکت تعاونی فرش واقع در 
از کلیه اعضا و سهامداران  لذا  ساختمان شهرداری تشکیل میگردد 
محترم دعوت میشود راس ساعت مقرر در جلسه حضور یابند و یا طبق 

ماده 28 اساسنامه نماینده تام الاختیار خود را کتبا معرفی نمایند .
دستور جلسه :

1- تصمیم گیری در خصوص افزایش اسمی هر سهام
2- تصمیم ماده 36 اساسنامه
3- تفسیر ماده 50 اساسنامه

4- طرح و تصویب اساسنامه جدید 

مرحله دوم          تاریخ انتشار 1403/06/15

مرحله دوم          تاریخ انتشار 1403/06/15


